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GENITIV 
 
 

Substantivets genitiv-form forteller at substantivet eier noe. Vi lager denne 
formen med -s etter substantivet. Det skal ikke være apostrof foran -s. 
Substantivet som kommer etter genitiv, står i ubestemt form. 
 
 Mannens jakke   = Mannen eier jakken 
 En gutts leker   = En gutt eier lekene 
 
Når navnet eller substantivet slutter med -s eller -z, skal det ikke være en 
ekstra -s for eie-formen. I stedet har vi apostrof etter den siste bokstaven: 
 
 Mattias’ venner 
 
Genitiv-s er ganske formelt. Derfor er det vanligere å bruke til i stedet for eie-
formen. Substantivet foran til står i bestemt form. 
 
 Mannens jakke   → Jakken til mannen 
 En gutts leker   → Lekene til en gutt 
 


